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	Title English
	Title Arabic
	Author 
	Year

	1
	Aserological study of helicobacter pylori infection peptic ulcer.
	دراسه مصليه للاصابه بميكروب الهيلكوباكتر البوابي فى حالات قرحه المعده والاثنى عشر
	ميرفت محمود ابراهيم
	1994

	2
	Retinol-binding protein as a marker for renal tubular dysfunction in diabetes mellitus.
	البروتين حامل الرتينول كعلامه لسوء وظيفه الانابيب الكلويه في البول السكرى
	مسعد احمد احمد مبارك
	1996

	3
	Latent viral infection and atherosclerosis.
	الالتهاب الفيروسي الكامن ومرض تسرب الشرايين
	مجدي ابراهيم ناصر
	1993

	4
	Platelet aggregation during normal pregnancy and pureperium.
	دراسه عن تجمع الصفااح الدمويه اثناء الحمل الطبيعي وفتره النفاذ
	روحيه حسن العدلي
	1991

	5
	Studies on cytomegalovirus antibody titre after normal labour.
	قياس مستوي الاجسام المضاده للفيروس الخلوى المتضخم بعد الولاده الطبيعيه
	خالد عبد المؤمن علي سلام
	1991

	6
	Tissue type plasminogen activator in patients with acute myocardial infarction.
	المنشط البلازمينوجيني النسيجى فى حالات الذبحه الصدريه
	محمد عبد الرحيم محمد سليمان
	1995

	7
	Study of disseminated intravascular coagulation (dic) in patients with liver cirrhosis with and without gastro-intestinal hemorrhage in menoufiya governorate.
	دراسه التخثر المنتشر في الاوعيه الدمويه فى المرضى المصابين بتليف الكبد الذى يصاحبه او لا يصاحبه نزف الجهاز الهضمى فى محافظه المنوفيه
	مها معوض علام
	1996

	8
	Evaluation of a new enzymatic method for determining creatinine in serum.
	تقييم استخدام الطريقه الانزيميه لقياس الكرياتينين في المصل
	سحر رمضان مصطفي
	1994

	9
	Antiphospholipid antibodies in repeated fetal loss.
	مضادات الدهون الفوسفوريه في حالات الاجهاد المتكرر
	امال عبد القادر عبد العزيز
	1994

	10
	Lipoprotein "a" in chronic renal faillure before and after hemodialysis.
	ليبوبروتين (ا) في مرضى الفشل الكلوى الكزمن قبل وبعد الاسترشاح الدموى
	منال فتحي عبد المعطى
	1996

	11
	Changes of platelet aggregation in chronic liver disease.
	التغيرات التي تحدث فى تجمع الصفااح الدمويه فى امراض الكبد المزمنه
	مني محمود السيد
	1992

	12
	Study of the prevalence of islet cell antibodies ( ica ) in patients with insulin dependent diabetes mellitus and their relatives.
	دراسه نسبه انتشار الاجسام المضاده لخلايا جزر البنكرياس في حالات البول السكرى المرتبط بالانسولين واقاربهم
	نشوي ابراهيم خيرى
	1994

	13
	Determination of erythropoietin in anaemias of chronic diseases by radioimmunoassay.
	قياس مستوي هرمون الارثروبيوتبين فى حالات فقر الدم المصاحب الامراض المزمنه بواسطه المقايسه المناعيه الشعاعيه
	خالد سعيد علي كشك
	1994

	14
	Study of the insulin autoantibodies in patients with insulin dependent diabetes mellitus and their relatives.
	دراسه الاجسام الذاتيه المضاده للانسولين في حالات المرضى المصابين بالبول السكرى المرتبط بالانسولين واقاربهم
	اشرف احمد ابو عمر
	1994

	15
	Study of changes in testosterone and sex hormone binding globulin in patients with hepatic schistosomiasis.
	دراسه التغيرات في هرمون التستوستيرون و الجلوبيولين المتحد بالهرمونات الجنسيه فى حالات المرضى بالكبد البلهاريسى
	صفيه ابراهيم بسيوني
	1994

	16
	Evaluation of plasma tissue plasminogen activator level in patients with bilharzial liver fibrosis.
	تقييم مستوي اصل الهيولي النسيجى المنشط فى مصل الدم فى المرضى المصابين بتليف الكبد نتيجه الاصابه بمرض البلهارسيا
	مؤنس عبد العال عباده
	1993

	17
	Study of prothrombin induced by vitamin k antagonist ii ( pivka- ii ) in some various chronic liver diseases and hepatocellular carcinoma.
	دراسه البروثرومبين المكون نتيجه وجود مضادات فيتامين ك (2) في بعض امراض الكبد المزمنه واورام خلايا الكبد السرطانيه
	اشرف محمد ابراهيم
	1996

	18
	Study of the diagnostic value of d dimer, thrombin- antithrombin complex and prothrombin fragment 1.2 in cases of dvt.
	دراسه الكليه التشخصيه للدايمر ( د) ومركب الثرومبين - انتيثرومبين 3 وجزء البيوثرونبين 201 في حالات انسداد الاورده العميقه
	نهله فكري على عثمان
	1996

	19
	A comparative study of different methods for estimation of sodium and potassium in serum.
	مقارنه يبن الطرق المختلفه لقياس الصوديوم والبوتاسيوم في المصل
	ملكه احمد يس نجم
	1997

	20
	Estimation of plasminogen activator inhibitor in patients with myocardial infarction.
	دراسه لقياس مثبط المنشط البلازمينوجين في مرضي احتشاء عضله القلب
	سمر محمد كمال الدين فتح الله
	1997

	21
	The clinical pathology of animal to man infection.
	الباثولوجيا الاكلينيكيه لعدوي الحيوان للانسان
	محمد ابراهيم احمد ابراهيم
	1984

	22
	Herpes simplex virus infections in immunosuppressed patients with haematologic malignancies.
	العدوي بفيرس الهربس البسيط في المرضي منخفضي المناعه المصابين بامراض لدم السرطانيه
	اميره عبد القادر كيلاني الهندى
	1988

	23
	Protein "c" in health and disease.
	بروتين سي في الصحه والمرض
	مني احمد احمد عبد الشافى
	1987

	24
	Humoral immune reoponse in schistosoma mansoni infection before and after treatment.
	الاستجابه المناعيه الدمويه في حالات الاصابه بالبلهارسيا المعويه قبل وبعد العلاج
	مها فاروق اسماعيل
	1993

	25
	Analytical evaluation of chemiluminescence in alpha-fetoprotien estimation.
	التقييم التحليلي للوميض الكميااي في قياس الالفافيتوبروتين
	سماح السيد فهمي الشناوى
	1991

	26
	Leucine amino peptidase as one of cholestatic indicator enzymes.
	ليوسين امينوببتيديز كاحد الانزيمات الداله علي انحباس العصاره الصفراويه
	ايمان عطيه التونسي
	1990

	27
	High desnsity lipoprotein cholesterol level in apparently normal at different ages and sex.
	تقدير المستويات الطبيعيه للكلستيرول المتحد بالدهنيات البروتينيه عاليه الكثافه في مصل الدم في الاشخاص الاصحاء في مختلف الاعمار والجنس
	مني محمد شفيق كامل
	1985

	28
	Studing the level of sensitivity & speciality of a new preparation for laboratory diagnosis of belharsis by indirect heamagglutination.
	دراسه مستوي حساسيه وتخصص مستحضر جديد التشخيص المعملي لمرض البلهارسيا بطريقه التلذن الدموي غيرلا المباشر
	عماد فهيم عبد الحليم الرفاعي
	1987

	29
	Erythropoietin and ihhibition of erythropoiesis in anaemic of chronic disoroers.
	الارثروبيوتين وتثبيت تكون كريات الدم الحمر في فقر دم الامراض المزمنه
	مها عبد الرافع البسيوني
	1989

	30
	Measurment of some cytokines in serum of non hodgkin lymphoma patients.
	قياس بعض السيتوكينات في مصل الدم لمرضي سرطان الغدد الليمفاويه الغير هودجيكينيه
	وليد محمد فتحي عبد العظيم
	2002

	31
	Tat measurement in chronic liver diseases and its correlation with other coagulation parameters.
	قياس مركب الثرومبين ومضاد الثرومبين في امراض الكبد المزمنه ومقارنتها بعوامل تخثر الدم الاخرى
	هاني محمد الحرون
	1998

	32
	Plasma endothelin levels in cirrhotic subjects.
	قياس مستوي الاندوثلين فى بلازما الدم فى حالات التليف الكبدى
	امل عبد الحميد الشرنوبي
	1998

	33
	Transforming growth factor- b1 in various chronic liver diseases.
	عامل النمو ( بيتا -ا) في بعض امراض الكبد المزمنه
	حسام السيد نور الدين عثمان
	2000

	34
	Thyroid hormones in prepubertal children.
	تقدير هرمونات الغده الدرقيه في الاطفال تحت سن البلوغ
	نهي فاروق سيف النصر
	1984

	35
	Inflammatory and immunological aspects in some tissue injuries.
	دراسه النواحي الالتهابيه والمناعيه لبعض اصابات الانسجه
	احمد عبد السميع احمد عزب
	1983

	36
	Hypercalcemia in hematologic malignancies.
	زياده كالسيوم الدم في امراض الدم الخبيثه
	سناء سعد الدين السيد
	1985

	37
	Herpes simplex types 1 and 2 in cervicitis.
	فيروس الهربس سمبلكس بنوعيه 1 , 2 في حالات التهاب عنق الرحم
	نهال عبد الحميد حمدي
	1989

	38
	Plazma fibronectin level in uremic patients undergoing periodic hemodilysis.
	مستوي الفيبرونكيتين فى بلازما مرضى الفشل الكلوى المزمن المعالجين بالاسترشاح الدموى المتكرر
	ماجد منصور اسعد
	1989

	39
	Estimation of total and active antithrombin iii before and after open heart operations.
	تقدير مضاد الثرومبين رقم (3 )المنشط والكلي قبل وبعد عمليات القلب المفتوح
	مشيره حليم صبري مصطفى
	1988

	40
	Fluid balance.
	توازن سواال الجسم
	ثريا عبد القادر الليثي
	1985

	41
	The study of lipoprotein (a) level in diabetes mellitus and its relation to diabetinopathy.
	دراسه مستوي الليبوبروتين ( ا ) فى مرض البول السكرى وعلاقته باعتلال الشبكيه
	رندا محمد عبد الله اسماعيل حموده
	1997

	42
	Thromboxane b2 level in normal and preeclampsia complicated pregnancy.
	مستوي الثرومبوكسان ب2 في حالات الحمل الطبيعي وحالات ماقبل تسمم الحمل
	شهيره موسي الشافعى
	1990

	43
	Study of serum osteocalcin levels in diabetic patients.
	دراسه مستوي الاوستوكالسين في مرضي السكر
	اماني احمد عثمان
	1991

	44
	Estimation of serum level of some acute phase proteins in liver diseases.
	قياس مستوي بعض بروتينات الطور الحاد في امراض الكبد
	سيف وهيب مرقس
	1991

	45
	Evaluation of free prostste- specific antigen in diagnosis of cancer prostate.
	دراسه عن تقييم انتجين البروستاتا النوعي الحر في تشخيص سرطان الربوستاتا
	هاله محمد ابراهيم السخاوي
	1998

	46
	Study of platelets in pre-eclampsia.
	دراسه الصفااح الدمويه في حالات تسمم الحمل
	نشوي على عبد القادر
	1985

	47
	Studies of immunological changes in presence of internal implants of different types.
	دراسه حول التغيرات المناعيه في مثبتات داخليه من مختلف الانواع
	ايمان محمد صلاح الدين مصطفي
	1988

	48
	Blood and serum electrolytes in apparently healthy children at different ages up to puperty and in different diarrheal affections.
	دراسه عن نسبه الاملاح المعدنيه في دم الاطفال الاصحاء ظاهريا في مختلف الاعمار حتي سن البلوغ وفي مختلف حالات الاسهال عند الاطفال
	احمد احمد علي الشعراوى
	1986

	49
	The use of the manual hexadimethrine bromide (polybrene) test in the pretransfusion crossmatch.
	استخدام اختبار البوليبري اليدوي في عمليات التوافق قبل عمليه نقل الدم
	طارق احمد ابو العباس
	1990

	50
	A review of acid phosphatase in biochemistry and haematology.
	دراسه عن الفوسفاتيز الحمضي في الكيمياء الحيويه وعلم امراض الدم
	السيد ابو اليزيد قنديل
	1987

	51
	Hepatitis c virus in haemodialysis patients.
	معدل انتشار فيروس الكبد الوبااي سي في مرضي الغسيل الكلوي
	سحر محمد فكري لطفى
	1991

	52
	Evaluation of the level of some serum cytokines in patients with congestive heart failure.
	تقييم مستوي بعض السيتوكينات في مصل دم المرضي المصابين بفشل القلب الاحتقاني
	ايمان محمد زاهر متولي
	2003

	53
	Application of isoelectric focusing for detection of monoclonal immunoglobulins and its clinical use.
	استخدام التبار المتساوي الجهد الكهربي في البحث عن الاجسام المناعيه احاديه الخليه واستخداماته الاكلينيكيه
	محمد حسن زكي
	1992

	54
	Islet cell antibodies and other organ spesific autoantibodies in children with insulin-dependent diabetes mellitus.
	الاجسام المضاده الذاتيه لخلايا جزر البنكرياس والاخري المضاده للانسجه في الاطفال مرضي السكر المعتدين علي العلاج بالانسولين
	علا جمال خشبه
	1984

	55
	Effect of blood contalners and storage on the blood serum calcium,phosphorus,and alkline phosphtase.
	دراسه تاثير اوعيه حفظ الدم وتخزينه علي منسو ب كل من الكالسيوم والفوسفور والفوسفات القلويه في بلازما الدم
	زينب محمد جوده نجم
	1984

	56
	The relation between contact,fibrinolytic and complement systems in blood coagulation.
	العلاقه بين التلامس واذابه الجلطه والمكمل في تخثر الدم
	عنايات محمد عبد الرحيم حامد
	1987

	57
	Thyroid hormones changes in acute myocardial infarction.
	تغيرات هرمونات الغده الدرقيه في حالات الجلطه القلبيه
	هشام جمال الدين حامد
	1989

	58
	Inborn errors of metabolism.
	عيوب الايض المورثه
	فاتن حافظ احمد
	1990

	59
	Survey of the potential sources of hospital acquired infections.
	مسح للمصادر المحتمله للتلوث في المستشفيات
	نجوي عبد الغنى احمد
	1990

	60
	Study of the effect of different anti- coagulants on the red blood gell indices.
	دراسه تاثير المواد مانعه التجلط علي كرات الدم الحمراء والقيم المطلقه لهما
	مها احمد صلاح الدين يوسف
	1979

	61
	Transplacental passage of foetal red cells in normal and complicated pregnancies.
	مرور كرات دم الجنين الحمراء خلال المشيمه في الحمل الطبيعي والمصحوب بالمضاعفات
	اميمه عبد المنعم الجمل
	1991

	62
	Evaluation of - glutathione s transferase as a marker of hepatocellular damage in patients with chronic hepatitis c.
	تقييم ماده الفا جلوتاثيون - اس - ترانسفيريز في البلازما كماشر لمدي تليف وموت خلايا الكبد في مرضي الالتهاب الكبدي المزمن سي
	باسم بسيوني عزب
	1999

	63
	Troponin {i} as a novel marker in left and right heart failure.
	تروبونين ( 1 ) علامه حديثه في تشخيص فشل الجانب الايمن من القلب
	احمد زكي الكعكى
	2003

	64
	Evaluation of protein c and protein s in viral hepatitis and liver cirrhosis.
	تقييم البروتين سي والبروتين اس في حالات الالتهاب الكبيد الفيروسي والتليف الكبدي
	سهام احمد زكي خضر
	2000

	65
	Soluble interlukin-2 receptors in sera of patients with pulmonary tuberculosis.
	قياس مستقبلات الانترلوكين - 2 الذاابه في مصل المرضي المصابين بالدرن الراوي
	هبه حسين محمود ابو طالب
	2000

	66
	Homocysteine as a novel risk factor for coronary heart disease.
	هوموسيستايين كعامل خطر لمرض قصور الشريان التاجي
	ايناس سعيد عيسي
	2001

	67
	Study of thrombopoietin level among egyptian patients suffering from chronic liver disease.

	دراسه مستوي الثرمبوبويتين بين المرضى المصريين المصابين بمرض الكبد المزمن
	رضا زكريا محفوظ
	2001

	68
	Study of interleukin-6 in patients with insulin-dependent diabetes mellitus and patients with non-insulin dependent diabetes mellitus.
	قياس تركيز الانتلرليوكين -6 في سيرم مرضى البول السكرى المعتمدين على الالنسولين ومرضى البول السكرى الغير معتمدين على الانسولين
	نادر امين سعد شريف
	2000

	69
	Endotoxemia, hyperfibrinolysis and bleeding in liver cirrhosis.
	التسمم الباطني الداخلي , انحلال الليفين الزااد والنزيف في مرضي تليف الكبد
	محمد شريف عبده حامد
	2002

	70
	Study of plasma amylin concentration in healthy individuals and patients with insulin dependent diabetes mellitus.
	قياس تركيز البلازما اميلين في الصحاء وفي مرضي السكر المعتمد علي الانسولين
	مني عبد الستار حجاج يوسف
	2000

	71
	Circulating matrix metalloproteinase-9 asa serum marker of fibrosis in chronic liver disease and hepatocellular carcinoma.
	ماتريكس ميتالوبروتينيز -9 وعلاقته بالتليف في امراض الكبد المزمنه وسرطان خلايا الكبد
	حاتم ربيع محمد
	2003

	72
	Cyctatin c as amarker for glomerular fil tration rate in children with renal diseases.
	سيستاتين س كدلاله لمعدل ترشيح الكبيبه الكلويه في مرضي الكلي في الاطفال
	غاده فوزي عجلان
	2005

	73
	Evaluation of catheter associated nosocomial urinary tract infection.
	تقييم عدوي المسالك البوليه المصاحبه للقسطره البوليه بالمستشفيات
	داليا محمود حسني ابو العلا
	2004

	74
	Urinary tract infection in patients with chronic liver diseases.
	التهاب المسالك البوليه في المرضي المصابين بامراض الكبد المزمنه
	عبير حمدي الشلقانى
	2004

	75
	Aerobic and anaerobic infection in ascitic fluid of chronic liver disease patients.
	العدوي بالميكروبات الهواايه واللا هواايه في ساال الاستسقاء لمرضي امراض الكبد المزمنه
	ماري البرت نجيب
	2004

	76
	Quantitative assessment of c-reactive protein&interleukin-6 in patients with chronic renal failure.
	التقييم الكمي للبروتين التفاعلي سي والانترليوكين -6 في مرضي الفشل الكلوي المزمن
	محمد نبيل احمد الشافعي
	2005

	77
	Study of circulating serum carcinoembryonic antigen and cancer antigen15.3 in breast cancer patients.
	دراسه المولد السرطاني الجنيني بالاجسام المناعيه المضاده والمولد السرطاني 1503 في مصل مرضي سرطان الثدي
	احمد عبد الرحمن سنبل
	2006

	78
	Study of relevance of leukapheresis in haematological malignancies.
	دراسه اهميه فصل خلايا الدم البيضاء في حالات سرطان الدم
	ايه عبد الوهاب اسماعيل
	2006

	79
	Significance of vascular endothelial growth factor in chronic liver diseases.
	اهميه عامل نمو البطانه الوعاايه في امراض الكبد المزمنه
	نشوي عبد المطلب عبد المجيد
	2005

	80
	Study of association between human parvovirus b19 infection ´ lymphoblastic leukemia.
	دراسه العلاقه بين العدوي الحاده بفيرس البارفوفيرس ب19 وسرطان الدم الليمفاوي الحاد
	محمد احمد محمد حلوه
	2005

	81
	Urinary alpha(1)microglobulin as a marker of early nephropathy in patients with non insulin dependent diabetes mellitus.
	الفا (1) ميكروجلوبيولين البولي كعلامه للاعتلال الكلوى المبكر فى مرضى البول السكرى الغير معتمدين على الانسولين
	رانيا عبد الحق شريبه
	2005

	82
	Helicobacter pylori seropositivity in coronary artery diseases.
	ايجابيه المصل للهليكوباكتر البوابيه في امراض الشرايين التاجيه للقلب
	محمد عبد الحميد نصار
	2006

	83
	Viral profile of blood donors in menoufeya university hospital blood bank
	خارطه فيروسات متبرعي الدم فى بنك دم مستشفى جامعه المنوفيه
	داليا فتحي القرش
	2005

	84
	A comparative study of some high level disinfectants.
	عمل دراسه مقارنه بين المطهرات عاليه الجوده
	لبني عادل دنيا
	2006

	85
	Microalbuminuria& c-reactive protein and their associations with different vascular diseases.
	زلال البول المتناهي فى الصغر ( كما ) والبروتين التفاعلى سى عالى الدقه وعلاقتهما بامراض الاوعيه الدمويه المختلفه
	اماني صلاح خليفه
	2005

	86
	Evaluation of serum soluble transferrin receptors and eythropoietic activity among some b-thalassemic patients.
	تقدير قيمه مستقبلات الترانسفيرين المذاب والارثروبيوتين في المصل كماشر لنشاط تكون كريات الدم الحمراء بين مرضي انيميا البحر المتوسط
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